

1 0 0 0

1. Material
2. 89mm
3. L Z
4. /
5. 1000
6. 3000
7. 8
8.
9.
10.
11.

The diagram consists of two rows of boxes. The top row has 30 boxes in total. The first 5 boxes are black, followed by 20 blue boxes, and the last 5 boxes are black. A green box is located at the end of the blue sequence, which is the 25th box in the top row. Below the first 5 black boxes of the top row, there are 3 more black boxes in a second row.

$$\square\square\square\square\square\square\square\square\square\square - \square\square\square\square - \square\square\square\square\square\square$$



2016/08/11



B.3



2

A.LCL	B.
	
3	

HuaSheng



Heze Huasheng Wooden Co., Ltd.



COMPANY PROFOLE

Huasheng wooden Co., Ltd was established in 1996 in Zhuangzhai Town Heze City Shandong province China.

In the year of 2014, Heze Enda Plastic Industry co., Ltd have been established as our brother company. In the near future,we will keep working on develop more window covering program.

Now we are mainly supply for Paulownia shutter and blinds in the past. But to meet customer's different needs,We started to supply customer Basswood shutter,PVC shutter,Aluminium shutter and components.



CERTIFICATION



OUR FACTORY



OUR EXHIBITION





PACKING



Heze Huasheng Wooden Co., Ltd.

86-530-6219566

86-530-6219565

ADD : NO.8 Industry Zone Zhuangzhai

一、公司简介

1. 公司简介

本公司专业生产各种规格、各种颜色的木塑复合材料，产品广泛应用于户外地板、围栏、景观小品、家具、建筑模板等。公司拥有先进的生产设备和专业的技术团队，产品质量稳定，交货及时。公司通过了ISO9001质量管理体系认证，并获得了FSC森林认证。

2. Competitive Price & Quality

本公司产品价格低廉，质量稳定，是您采购木塑复合材料的最佳选择。

3.

本公司产品规格齐全，颜色多样，可以满足您的各种需求。

4. 产品应用

木塑复合材料具有环保、防腐、防虫、防霉、防火、防水等优点，广泛应用于户外地板、围栏、景观小品、家具、建筑模板等。产品使用寿命长，维护简单，是您户外建设的理想选择。